
Protokół Nr 4/07 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 21 lutego 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00 
Zakończenie posiedzenia godz. 930 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji  Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisji przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie  projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 23 lutego  2007r.     
4.Analiza wykorzystania środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2006. 
   Opinia komisji na sesję  
5.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2006  
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pochodzących z funduszy Unii  
   Europejskiej  
   Opinia komisji na sesję  
7.Informacja Wójta Gminy na temat wpływów do budŜetu gminy środków z tytułu opłat  
   adiacenckich i planistycznych  
   Opinia komisji na sesję  
8.Sprawy róŜne  
9.Zamknięcie posiedzenia komisji   
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 3/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały Nr V/24/07 o zamiarze likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Pęzinie Filia Barzkowice , który to komisja zaopiniowała pozytywnie po 
wysłuchaniu uzasadnienia jakie przedstawił wójt gminy .  
Drugi projekt uchwały Nr V/25/07 w sprawie upowaŜnienia do reprezentowania Gminy 
Stargard Szczeciński na Walnym Zgromadzeniu Komunalnego Związku Celowego Gmin 
Pomorza zachodniego „ Pomerania „  przedstawił wójt gminy , odpowiadając na zapytanie 
radnego Lutyńskiego dotyczące tego , co delegaci osiągnęli będąc w tym Związku  dla swojej 
gminy , wójt odpowiadając poinformował ,Ŝe większość gmin naleŜy do tego stowarzyszenia , 
a my jesteśmy jego delegatami .   
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Ad.4 
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Przewodniczący komisji przypomniał , iŜ członkowie komisji otrzymali informację na temat 
wykorzystania środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2006 . i poprosił o uwagi 
bądź pytania do tego tematu . 
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili i przyjęli następującą opinię: 
Komisja Rewizyjna przyjęła informacj ę dotyczącą wykorzystania środków finansowych 
przez Rady Sołeckie w roku 2006,  nie zgłaszając uwag .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.5 
Komisja Rewizyjna przyjęła bez uwag informację o dotacjach udzielonych z budŜetu gminy 
Stargard Szczeciński w 2006 r.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6 
Przystępując do dyskusji nad informacją Wójta Gminy Stargard Szczeciński z wykorzystania 
środków pomocowych w 2006 r. – Wójt Gminy poinformował komisję, iŜ przygotowany 
przez Stowarzyszenie  WIR wniosek otrzymał pozytywną ocenę  w ramach programu 
LEADER +  ,  Schemat II  otrzymał dofinansowanie  w kwocie   741 000 zł . 
Radny Lutyński odnosząc się do informacji  między innymi powiedział ,Ŝe wymienione w 
informacji środki pochodzące od Agencji Nieruchomości Rolnych nie są środkami 
pochodzącymi z funduszy unijnych . Dalej powiedział ,Ŝe środki unijne nie są 
wykorzystywane przez gminę ,Ŝe niepokoi go to  ,iŜ gmina moŜe nie wykorzystać środków z 
następnego okresu  , poprosił o przedstawienie na jakim etapie są prace związane z 
pozyskaniem  środków z funduszu spójności . 
Wójt Gminy – w odpowiedzi przypomniał radnemu ,Ŝe znał budŜet i wiedział na co moŜna 
było złoŜyć wnioski , ponadto wójt uwaŜał za stosowne  aby poinformować komisję o 
środkach pozyskanych z Agencji Nieruchomości Rolnych na roboty budowlane w świetlicy 
wiejskiej w Małkocinie wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu .Odnośnie funduszu 
spójności wójt gminy wyjaśnił ,Ŝe dokumenty analizowane są przez  właściwe Ministerstwo 
jak równieŜ przez Związek .  
Radny Lutyński – zapytał się  Wójta Gminy , jaki ma plan wykorzystania środków na lata 
2007-2013 , czy są jakieś konkretne zaplanowane działania . 
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe w roku 2007 przystąpimy do realizacji umowy z INTERREG III A 
– budowa szatni w Grzędzicach i Pęzinie , będą poszukiwane środki na budowę budynku 
świetlicy w Klępinie jak równieŜ będą pozyskiwane środki z urzędu marszałkowskiego na 
budowę kanalizacji . 
Kolejne pytanie dotyczyło budowy   ścieŜek rowerowych wynikających z  przyjętej Strategii 
Rozwoju Społeczno – Ekonomicznego  Gminy do 2015  , i radny powiedział o potrzebie 
budowy takiej  ścieŜki rowerowej  do Grabowa . 
Wójt Gminy – odnosząc się do budowy ścieŜek rowerowych powiedział ,Ŝe zainteresowany 
jest budową takiej ścieŜki do Grabowa  , aby z Kolonii Dolnej dojechać do  Grabowa , dalej 
wójt poinformował ,Ŝe jest pomysł budowy ścieŜki rowerowej na terenie po torach 
wąskotorówki .  
Na pytanie radnego Lutyńskiego  dotyczące kwalifikacji i doświadczenia osoby obecnie 
zajmującej się pozyskiwaniem funduszy –odpowiedzi udzieliła  poproszona przez wójta 
gminy na posiedzenie komisji Pani Agnieszka Wielesiewicz-Ślusarczyk zajmująca to 
stanowisko .  
Na dalszą część pytania radnego dotyczącego pozostałych osób zatrudnionych na tym 
stanowisku wójt wyjaśnił ,iŜ osoba druga z listy konkursowej na własne Ŝyczenia przeszła do  
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podatków , w momencie objęcia stanowisko przez tą  Panią  w wydziale finansów zostanie 
ogłoszony konkurs na stanowisko do spraw pozyskiwania funduszy i promocji gminy . 
Radna Domańska – zapytała się o pisanie wniosków na pozyskiwanie środków  z 
przeznaczeniem na estetyzację wsi . 
Wójt Gminy – odpowiadając powiedział ,Ŝe zostały zawiązane grupy inicjatywne i takie 
wnioski będą pisane .  
 
Komisja Rewizyjna przyjęła informacj ę Wójta Gminy Stargard Szczeciński z 
wykorzystania środków pomocowych w 2006 roku . 
 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.7 
Informacja na temat wpływów do budŜetu gminy środków z tytułu opłat planistycznych i 
adicenckich została przyjęta bez uwag . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.8 
Przewodniczący  zapoznał komisję z opinią Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i 
BudŜetu do pisma z dnia 19 stycznia 2007 r. Pana Witolda Franczaka , zamieszkałego w 
Stargardzie  Szczeciński , ul. Na grobli 36 , pismo dotyczyło rozpatrzenia moŜliwości 
rozbudowy wodociągu do czterech działek połoŜonych w obrębie ewidencyjnym śarowo . 
Do tej opinii wójt dodał ,Ŝe w przypadku zgłoszenia się większej liczby właścicieli 
nieruchomości , którzy będą posiadali zezwolenie na budowę , do sprawy urząd powróci . 
Radny Lutyński – poruszył temat dotyczący świetlic wiejskich , zapytał się czy jest 
opracowany regulamin działania tych świetlic , albo opracować statut działania świetlic .   
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe na terenie gminy trzy świetlice mają umowę najmu , a 
pozostałe są pod opieką rad sołeckich , inicjatywa mieszkańców decyduje o działaniu danej 
świetlicy . 
Kolejno pytania radnego Lutyńskiego dotyczyły nowo wybudowanej świetlicy w Grabowie , 
iŜ zbiornik przeznaczony na szambo jest za mały i nie ma gniazdka na 380 V , aby przy 
remoncie świetlicy w Małkocinie  zaplanować większy zbiornik na szambo i gniazdko na  
380 V .  
Odpowiedzi udzieli Kierownik Referatu Pan Marek DłuŜewski i stwierdził ,Ŝe nie ma 
potrzeby zwiększania zbiornika na szambo w Grabowie  , bo będzie kanalizacja , a gniazdko 
nie  było planowane , bo  sanepid zezwolił tylko na podgrzewanie , a nie gotowanie potraw , 
odnośnie Małkocina naleŜy sprawdzić w dokumentacji . Zabezpieczenie sprzętu 
komputerowego w świetlicy Grabowie , to moŜna wykorzystać pomieszczenie gospodarcze . 
Radny Lutyński – zapytał się czy jest moŜliwość pozyskania ŜuŜlu przez gminę  na drogi do 
Grabowa i dodatkowo  na drogę Grabowo – Małkocin   , ewentualnie złoŜenia w jednym 
miejscu na wiosce .   
Ad.9 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
 
Protokołowała :                                                                          Przewodniczył : 
Z.Stoczkowska                                                                      Przewodniczący Komisji  
Data sporządzenia :                                                                  Bronisław Jurec  
2007.02.21                                                                            Data podpisania :     
                                                                                              2007.03. ……….. 


